

Announcement

The Arab Open University in Kuwait announces that the tutorial sessions for the continuing students for 2021-2022 semester will be as follow:

1. Student will begin from Saturday **18-09-2021**, and the tutorial session will be Online for the first two weeks of the semester.
2. Tutorial session will be by **presence in campus starting from Saturday 02-10-2021** alternately according to student ID numbers, and as follow:
 - Students who their ID number end with odd numbers (1, 3, 5, 7, 9) will attend the first tutorial by **Presence**, whereas the second tutorial session will be **Online** and the third tutorial session to return to be by **presence** and the forth one **Online** and so on.
 - Whereas, students who their ID number end with even numbers (0, 2, 4, 6, 8), their first tutorial session will be **Online**, whereas the second tutorial session will be by **Presence** and the third tutorial session to return to be **Online** and the forth one by **presence** and so on.

Course	Student ID	1 st Tutorial Session	2 nd Tutorial Session	3 rd Tutorial Session	4 th Tutorial Session
BUS110	xxxxx5	Presence	Online	Presence	Online
	xxxxx6	Online	Presence	Online	Presence

Notes:

1. Attendance will be according to the official health requirements and measures.
2. All assessments and final exams will be held on campus.
3. All student services will continue to be provided online **only** through the **SIS E-Service**.
4. Communication is still available for all students with the administrative and academic staff via WhatsApp.

اعلان

تعلمن الجامعة العربية المفتوحة في دولة الكويت بأن المحاضرات الدراسية للطلبة المستمرين للفصل الأول من العام الجامعي 2021-2022 على النحو التالي:-

- 1- تبدأ الدراسة يوم السبت الموافق **18-9-2021** حيث سوف تكون المحاضرات بنظام **ONLINE** خلال أول أسبوعين من الدراسة .
- 2- سوف تكون المحاضرات **حضوريا** ابتداء من يوم السبت الموافق **2-10-2021** على حسب الرقم الجامعي بالتبادل . حضور الطلبة التي تنتهي أرقامهم الجامعية بعدد فردي (1، 3، 5، 7، 9) في المحاضرة الأولى **حضوريا** بينما يكون في المحاضرة الثانية عن طريق **ONLINE** وتكون المحاضرة الثالثة لترجع **حضوريا** والرابعة **ONLINE** وهكذا . بينما الطلبة الذين تنتهي أرقامهم الجامعية بعدد زوجي (0، 2، 4، 6، 8) يكون حضورهم في المحاضرة الأولى **ONLINE** بينما المحاضرة الثانية **حضوريا** وتكون المحاضرة الثالثة لترجع **ONLINE** والرابع **حضوريا** وهكذا .

على سبيل المثال:

اسم المقرر	الرقم الجامعي	المحاضرة الأولى	المحاضرة الثانية	المحاضرة الثالثة	المحاضرة الرابعة
BUS110	XXXXX5	حضوريا	ONLINE	ONLINE	حضوريا
	XXXXX6	ONLINE	حضوريا	ONLINE	حضوريا

ملاحظات :-

- 1- سوف تعقد كافة الاختبارات في الحرم الجامعي .
- 2- الحضور سوف يكون مع مراعات كافة الاشتراطات الصحية الرسمية في البلاد .
- 3- سوف يستمر تقديم جميع الخدمات الطلابية اونلاين فقط عبر ال **SIS E-Service** .
- 4- ما زال التواصل متاح لجميع الطلبة للهيئة الادارية والاكاديمية عن طريق الواتساب.